
Geachte meneer Blok.


Als Bewoners Overleg Commissie (BOC) Havezathe te Maastricht is 
bevorderen van leefbaarheid in ons wooncomplex een van onze belangrijkste 
taken. Dit doen wij samen met woningcorporatie Woonpunt omdat 
leefbaarheid ons gezamenlijk belang is. De woningcorporatie Woonpunt 
biedt ons op dit terrein onder meer expertise en ondersteuning die wij als 
'leken' niet hebben.


Indien door de nieuwe wetgeving op woongebied de budgetten voor 
leefbaarheid van corporaties beperkt worden, komt hun medewerking in 
dezen met ons als BOC onder druk te staan. Wij vrezen dat daardoor de 
belangen van de huurders in het geding komen. Immers, voor huurders (en 
burgers in het algemeen) is leefbaarheid zeer belangrijk, zo leert onze 
praktijkervaring.


Als BOC zien wij haast dagelijks hoe belangrijk de centrale rol is van 
woningcorporaties. Zij hebben een cruciale positie en rol in de samenleving 
en van daaruit in de wijken die zij in beheer hebben.


Daarom menen wij als BOC dat, in plaats van korten op budgetten en 
inperken van mogelijkheden voor corporaties om in te zetten op 
leefbaarheid, de overheid juist eerder verruiming daarvan zou moeten 
ondersteunen. Hiervan is in de voorliggende nieuwe wet echter geen sprake. 
Dat baart ons als burger en huurder ernstige zorgen. Wij verzoeken u met 
klem om de budgetten voor leefbaarheid op zijn minst in stand te houden 
zoals zij nu nog zijn doch liever nog in de toekomst en nieuwe wetgeving te 
verruimen.
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